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Geachte burgemeester, geacht college,  
  
 
Inleiding 
De gemeenteraad vindt het belangrijk u te informeren over het standpunt ten aanzien van de opvang 
van asielzoekers tijdens de transitieperiode en de periode daarna. Zoals u weet heeft de 
gemeenteraad op maandag 28 november in een informele bijeenkomst gesproken over de opvang 
tijdens de transitieperiode en over de opvang als de aangekondigde Spreidingswet in werking is 
getreden. Met deze brief informeren wij u over het standpunt van de gemeenteraad.  
 
Voor de gemeenteraad staat niet ter discussie of de gemeente asielzoekers moet opvangen 
De gemeente Buren heeft zich humaan en openhartig opgesteld bij het opvangen van vluchtelingen, 
asielzoekers en statushouders. Voor ons als gemeenteraad staat niet ter discussie of de gemeente 
asielzoekers moet opvangen. Wij vinden het belangrijk om mensen die gevlucht zijn uit hun thuisland 
een plek te bieden in onze gemeente.  
 
De gemeenteraad wil vasthouden aan de einddatum van 31 december voor de asielzoekers in 
het gemeentehuis 
De burgemeester heeft toegezegd aan inwoners van gemeente Buren en in het bijzonder aan de 
inwoners van Maurik, dat op 31 december 2022 de crisisnoodopvang in het gemeentehuis stopt. De 
gemeenteraad onderstreept dit, omdat niemand langdurig in een crisisnoodopvang behoort te 
verblijven. De raad gaat er vanuit dat er snel, voor 31 december, een goede opvang voor de 
asielzoekers is geregeld.   
 
De gemeenteraad roept het college op om bij COA en de Veiligheidsregio aan te dringen op 
duidelijkheid over de overdracht 
De gemeenteraad vindt een goede, humane overdracht van de asielzoekers die zijn gehuisvest in het 
gemeentehuis belangrijk. De gemeenteraad wil dat het college aandringt op overplaatsing naar een 
(nood)opvanglocatie en niet naar een crisisnoodopvanglocatie. Op 15 november stuurde het college 
een brief naar het bestuur van het COA, waarin het college het COA verzocht om in contact te komen 
met elkaar om een goede overdracht te realiseren. De gemeenteraad roept het college op proactief 
contact te zoeken met het COA en aan te dringen op duidelijkheid over de overdracht. De 
gemeenteraad vraagt nadrukkelijk om hiervan op de hoogte gehouden te worden. 
 
Naast contact zoeken met het COA vraagt de gemeenteraad het college om na te gaan hoe en 
wanneer de Veiligheidsregio de huidige asielzoekers in Maurik gaat herhuisvesten. De gemeenteraad 
vindt daarnaast dat de informatievoorziening vanuit de Veiligheidsregio richting raden transparanter 
moet. Nu we een nieuwe periode in gaan van sluiting van de noodopvang, een onzekere 
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transitieperiode en de invoering van de spreidingswet is transparante communicatie voor alle partijen 
van groot belang.  
 
De gemeenteraad vraagt het college direct aan de slag te gaan met de voorbereiding op de 
Spreidingswet en de gemeenteraad daarbij te betrekken 
De gemeenteraad vindt het belangrijk goed voorbereid te zijn op de invoering van de Spreidingswet. 
Zoals eerder in deze brief gesteld: voor de gemeenteraad staat niet ter discussie of de gemeente 
asielzoekers moet opvangen. We begrijpen dat op dit moment nog niet helder is welk orgaan van de 
gemeente welke bevoegdheden krijgt met deze wet, maar we vinden samenwerking van belang en 
denken graag in een vroegtijdig stadium mee in de verschillende scenario’s en mogelijkheden.  
 
De gemeenteraad roept buurgemeenten op om ook hun verantwoordelijkheid te nemen 
In de gemeente Buren hebben we inmiddels een grote bijdrage geleverd aan het opvangen van 
asielzoekers (met de opvang van 63 asielzoekers gedurende enkele maanden en de huisvesting van 
Oekraïners en van statushouders) en zijn voornemens dat ook in de toekomst te doen. Wij zijn 
voorstander van evenredige verdeling van opvangplekken in de gemeenten van de veiligheidsregio. 
Gemeenten die nu niet of niet evenredig meewerken aan de asielopvang en de opvang van 
statushouders moeten hier krachtig op worden aangesproken. Wij wijzen buurgemeenten op hun 
verantwoordelijkheid ook een bijdrage te leveren en vragen ook het college om buurgemeenten aan te 
spreken.  
 
We kijken uit naar een goede samenwerking met de burgemeester en het gehele college in het 
vervolg van dit dossier.  
 
 
Hoogachtend,  
Namens de hele gemeenteraad 
 
 
De fractievoorzitters, 
 
S. van Alfen, H. Zaaijer, H.N. van Vierssen, P.D.J. van Dijk, J. Marringa, J. de Jonge, E.A. Schlösser, 
 
 
 
 
 
 
De is brief wordt cc verstuurd naar:  

- de veiligheidsregio 
- het Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA) 
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